
 

 

Z Á P I S 

z 8. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 12.12.2022 

 
Dne 12.12.2022 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Salónek primátorky Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:00 hodin 

 

Přítomni:            Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová (odchod v 15:55 hodin),  

 Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček (příchod 

v 15:50 hodin) 

  

Omluveni:          Václav Skuhravý 

  

Neomluveni:  / 

 

Hosté:  Stanislav Štípek – předseda Sportovní unie Karlovarska, a zástupce FC Slavia K.V. 

 Roman Maleček – zástupce Spolku BK Lokomotiva K.V.  

 Martin Bažil a Marcela Kotěšovcová – zástupci Tenisového klubu Lokomotiva K.V. 

   

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise 

3. Zástupci sportovních klubů – Roman Maleček (Spolek BK Lokomotiva) Martin Bažil (Tenisový 

klub Lokomotiva) 

4. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace SKP Hvězda 

5. Žádosti o dotace na rok 2023 

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomné hosty.  

 

1. Schválení programu 

 

Předseda komise Mgr. Viktor Linhart navrhl úpravu a doplnění programu jednání. Před bod č. 4 

(Žádosti o dotace na rok 2023) bude předřazena mimořádná žádost o poskytnutí dotace – SKP 

Hvězda  

 

Program jednání byl schválen s navrženou změnou.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  Mgr. Jiří Frühauf,  

  Petr Nimrichter,   

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise  

 

 Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:          Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  Mgr. Jiří Frühauf,  

       Petr Nimrichter,   

proti:        nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

3. Zástupci sportovních klubů – Roman Maleček (Spolek BK Lokomotiva) Martin Bažil 

(Tenisový klub Lokomotiva)  

 

Roman Maleček zástupce Spolku BK lokomotiva (ženský basketbal) informoval členy komise o 

činnosti tohoto klubu. Sdělil, že přestože již  nehrají extraligu, mládežnické týmy se účastní 

nejvyšších celostátních soutěží a v těchto sklízí velké úspěchy.  

 

Informoval o problematice navýšení cen energií, se kterou se nyní klub potýká. Sdělil, že mají 

vlastní sportoviště – Hala Jízdárenská). Tuto halu z části vlastní BK Lokomotiva a z části 

soukromý vlastník. V minulosti bylo možné čerpat dotace z MŠMT následně od NSA na provoz a 

energie. Dle jeho sdělení, nyní došlo ke změně pravidel poskytování dotací u NSA, která spočívá 

v tom, že na provoz a energie mohou žádat pouze kluby, které sportují ve státem potažmo obcemi 

vlastněných sportovištích. Kluby, které mají vlastní sportoviště, již na tuto dotaci nedosáhnou.  

Na provoz a energie klub v minulosti čerpal od NSA dotaci ve výši cca 400 tis. Kč. S ohledem na 

výše uvedené a na skutečnost, že dotace z města také byly postupně kráceny, nebude mít klub 

dostatek finančních prostředků na úhradu navýšených cen energií a nákladů spojených se sportovní 

činností.  

 

Členové komise vzali informace na vědomí a dohodli se, že bude nutné si ověřit změnu podmínek 

poskytování dotací NSA (provoz a energie). 

 

Martin Bažil zástupce Tenisového klubu Lokomotiva spolu s paní Marcelou Kotěšovcovou 

(členkou TK Lokomotiva) informoval členy komise o činnosti tohoto klubu. Uvedli, že od 01/2023 

končí klubu fixace ceny plynu. V současné době byly zálohy na plyn 54 tis. Kč měsíčně. Dle 

nových tarifů bude klub platit zálohy 190 tis. Kč měsíčně. Největší spotřeba plynu je v měsících 

leden až březen a následně říjen až listopad, tj. v období, když je v areálu TK Lokomotiva 

v provozu nafukovací hala. V současné době není jisté, zda klub na tyto zvýšené náklady bude mít 

dostatek finančních prostředků.  

M. Bažil  informoval o tom, že již od doby, kdy klub převzal po minulém vedení, se musel potýkat 

s nedostatkem finančních prostředků. Postupně se mu podařilo vytvořit stabilní prostředí. Bohužel 

nyní byla tato stabilita narušena navýšením cen energií. Sdělil, že za poslední rok došlo k nárůstu 

počtu dětí. 

 

Členové komise vzali informace na vědomí a shodli se na skutečnosti, že problematiku navýšení 

cen energií bude potřeba řešit pro všechny kluby.  
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4. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace Sportovního klubu policie Hvězda Karlovy Vary, z.s. 

 

Komise se zabývala mimořádnou žádostí – Sportovního klubu policie Hvězda Karlovy Vary, z.s., 

který žádá  o poskytnutí dotace ve výši 30.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Podpora 

reprezentace mládeže z oddílu SKP Hvězda K. Vary“. 

 

Komise navrhuje podpořit žádost subjektu Sportovní klub policie Hvězda Karlovy Vary, z.s., 

částkou  30.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Podpora reprezentace mládeže 

z oddílu SKP Hvězda K. Vary“. 

 

pro:            Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková,  Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Tomáš Matějček,  

         Petr Nimrichter 

proti:          nikdo  

zdržel se:    nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 45.000 Kč.  

 

 

5. Žádosti o dotace na rok 2023 

 

S ohledem na nedostatek času bylo projednávání žádostí o dotace na rok 2023 přesunuto na příští 

jednání komise.  

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 10.01.2023 od 15:00 hodin v zasedací místnosti v 5. patře 

budovy Magistrátu města Karlovy Vary.   

 

 

 

 

Dne: 14.12.2022 

Zapsal: Gabriela Kavková                         __________________ 

           

 

                                                                          

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 


